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Lovsekretariatet

Folketinget

Folketingsmedlem Ellen Trane Nørby (V) har den 21. november 2011 stillet mig 
følgende spørgsmål nr. S 876, som jeg hermed skal besvare.

Spørgsmål nr. S 876:
"Hvad er grunden til, at ministeren ikke allerede har reageret på baggrund af 
høringssvarene fra DSB og DB vedrørende dobbeltspor på strækningen Vojens-
Vamdrup og i den forbindelse har bedt Banedanmark om at udarbejde mere 
hensigtsmæssige forslag?"

Svar:
Spørgsmålet vurderes at falde uden for rammerne af et § 20-spørgsmål, jf. § 20, 
stk. 2, i Folketingets forretningsorden. Spørgsmålet bør derfor stilles som et 
udvalgsspørgsmål.

Med venlig hilsen

Henrik Dam Kristensen

Dato 24. november 2011
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